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Protokoll fra Oslo Rokrets Ting 12.mars 2024 kl.19.00-
20.15 i Christiania Roklub’s lokaler 

1.Følgende representanter deltok: 
Arbeidernes  Roklubb              Odd Arne Fredriksen 
Bærum Roklubb                         Tore Gulli, Arne Svensøy 
Christiania Roklubb                   Petter Hagen  
Norske Studenters Roklub      Halvor Bergan 
Ormsund Roklub                          Per Giltvedt (Varamedlem til styret) 
Oslo Studentenes Idrettslag  Ida Sandvik, Mohamed Gaeb 

Fra styret : 
Leder: Torstein Rekkedal (CR) 
Nestleder: Bjørn Saga (NSR) 
Styremedlem: Lis Schjøtt (Bærum) 
Styremedlem: Stein Mørk (CR) 
Styremedlem: Tine Bjonge (Bærum) 

2. Innkalling, saksliste og dagsorden ble godkjent 
Torstein Rekkedal ble valgt til dirigent, Bjørn Saga til referent og Halvor Bergan og Ida 
Sandvik til å undertegne protokollen. 

4. Behandling av årsmeldingen 
Torstein gikk igjennom årsmeldingen. Det fremkom følgende kommentarer under 
gjennomgangen: 

• Norges Roforbunds statistikk for antall medlemmer i klubbene inneholder 
sannsynligvis feil. Torstein oppfordret klubbene til å gjøre en oppfølging av hver 
enkelt klubbs statistikk. Tine Bjonge tok til orde for en samordnet rapportering av 
antall medlemmer fra klubbene, og Per Giltvedt understreket viktigheten av å ha 
felles, klare definisjoner som grunnlag for rapporteringen. Halvor Bergan opplyste om 
at passive medlemmer i NSR ikke regnes med i rapporteringen til forbundet. 

• Kretsmesterskap i Coastal Rowing: Det ble opplyst at kretsen jobber med planer om 
dette. 

• På forespørsel fra OSI ble det opplyst at det vil være mulig å søke om økonomisk 
støtte fra kretsen i likhet md øvrige klubber.  

• Torstein kommenterte på økonomien i kretsen som relativt god bl.a. takket være 
støtte fra idrettskretsene i Oslo og Viken og bingoinntekter. 
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• Tore Gulli oppfordret kretsen til å delta i høring om forslag til forskrift om fartsgrenser 
til sjøs som nå kommer. Han ga for øvrig honnør til styret for det arbeidet som er gjort 
i året som gikk. 

Årsmeldingen ble etter dette enstemmig godkjent. 

5. Regnskap 
Det kom ingen kommentarer til regnskapet som kasserer Lis Schjøtt hadde lagt fram. 
Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

6. Innkomne forslag 
Det var ikke kommet inn forslag til styret. 

7.Fastsette kontingent 
Kontingenten holdes uendret på kroner null. 

8. Behandling og vedtak om budsjett for Oslo Rokrets 
Det fremlagte budsjettet ble enstemmig godkjent. 

9. Valg 
• Som leder for 2 år ble valgt Torstein Rekkedal. 
• Som styremedlemmer for 1 år ble valgt Lis Schjøtt, Stein Mørk og Tine Bjonge. 
• Som varamedlemmer for 1 år ble valgt Per Giltvedt og Kristoffer Lorentzen. 
• Nåværende representanter til kontrollutvalget (Dag Sverdrup-Thygeson  og Gerhard 

Durbeck samt varamedlem Peter Ellingsen) ble gjenvalgt for 1 år.  
• Valgkomite skal bestå av 1 representant fra hver av kretsens 3 største klubber samt 1 

representant fra de resterende klubbene i alfabetisk rekkefølge. NSR, CR og 
Ormsund skal innen 14 dager melde tilbake hvem som skal være med i 
valgkomiteen, og Follo Stolt og Svett Idrettslag vil bli tilskrevet om representant til 
valgkomiten. NSR og CR meddelte på stedet at klubbenes nåværende ledere er 
medlemmer i valgkomiteen. 

10. Eventuelt 
• Petter Hagen meldte at CR ønsker å ta et visst ansvar for U23 roerne for å avlaste 

forbundet . En trener på deltid er hyret inn og andre klubber inviteres til å delta på 
treningene. 

• Per Giltvedt meldte om en gledelig tilvekst av roere fra Medisinsk Roklubb og OSI 
som har fått lagre sine båter på Ormsund Roklubb, noe som kan være viktig for å 
dokumentere aktivitet i Ormsunds nærområde i diskusjonen om roanlegg. 
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• Per Giltvedt orienterte om prosjektet som tar for seg digitalisering av norsk rohistorie. 
Prosjektet er kommet langt : over 12000 sider er allerede lagt ut på nettstedet 
www.rohistorie.no 

Prosjektet trenger ressurser til det videre arbeid , og anmoder om støtte fra klubbene 
både øknomisk og i form av dokumenter som bør tas vare på. 

• Stein Mørk hedret på vegne av styret Torstein Rekkedal med blomster for innsatsen 
som styreleder i 11 år og gratulasjon med nylig passert 80-årsdag. 

Møtet ble avsluttet kl 20:15 og ble etterfulgt av hyggelig sosialt samvær med servering av 
deilig mat og drikke. 

 

            

Bjørn Saga            Torstein Rekkedal 
Referent           Dirigent    
 
 

         
Halvor Bergan           Ida Kyvik Sandvik 
 

http://www.rohistorie.no/
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